
رئیس فیفا تیم های شرکت کننده در سوپر لیگ را 
تهدید به محرومیت کرد

خط و نشان  اینفانتینو 

رئیس فیفا تاکید کرد این نهاد به هیچ وجه رقابت های 
س��وپرلیگ را به رس��میت نخواهد ش��ناخت. به گزارش 
دیلی میل، باش��گاه های ب��زرگ اروپایی با وجود مخالفت 
یوفا و فیفا رس��ما در بیانیه ای از شروع »سوپرلیگ اروپا« 
خبر دادند که بازتاب گس��ترده ای داشته است و خیلی از 
ش��خصیت های ورزشی و رسانه ها به انتقاد از این تصمیم 
پرداختند. جیانی اینفانتینو، رئیس فدراسیون بین المللی 
فوتبال )فیفا( در واکن��ش به این اخبار گفت: می خواهم 
خیلی شفاف و واضح بیان کنم فیفا به هیچ وجه سوپرلیگ 
را به رسمیت نمی شناسد و برای تیم ها و بازیکنانی که در 
این لیگ شرکت کنند، جریمه هایی در نظر گرفتیم. موضع 
ما کاملا بر این است که از یوفا حمایت کنیم و جلوی هر 
گونه بحث دیگری را خواهیم گرفت. باشگاه های خاطی در 
صورتی که از یوفا تبعیت نکنند، انتظار هر برخوردی را داشته 
باشند و این موضوع خیلی شفاف از طرف فیفا و یوفا بیان 
شده است. خیلی از شخصیت های ورزشی و غیرورزشی نیز 
در 2 روز گذشته به این امر واکنش نشان دادند و برگزاری 
رقابت های سوپرلیگ بین قدرت های جهان را کاری اشتباه 

برای خدشه دار کردن روح فوتبال دانستند. 
 

چرا معروف در تمرینات تیم  ملی 
والیبال حاضر نمی شود؟

پاس��ور و کاپیتان تیم  ملی والیبال با وجود حضور در 
ایران، در تمرینات گروهی حضور پیدا نمی کند. به گزارش 
فارس، اردوی آماده س��ازی تیم  مل��ی والیبال ایران برای 
حضور در رقابت ه��ای لیگ ملت ها و المپیک توکیو در 
حال برگزاری است. با توجه به شرایط کرونایی حاکم بر 
کشور هر هفته از بازیکنان تست گرفته می شود. در روزهای 
گذشته طبق برنامه ریزی قبلی از بازیکنان تست گیری شد 
و در نهایت تست کرونای محمدطاهر وادی، پاسور تیم  ملی 
مثبت اعلام شد. به این ترتیب علی رمضانی، تنها پاسور 
حاضر در اردوی تیم  ملی بود که کادر فنی تیم  ملی تصمیم 
گرفت از رسول نجفی برای حضور در اردوها دعوت کند. 
نکته جالب توجه اینکه سعید معروف، پاسور و کاپیتان 
تیم  ملی والیبال ایران همزمان با بردیا سعادت وارد ایران 
شد و در حالی که سعادت چند روز است در اردوی تیم  
ملی حاضر شده اما معروف به گفته اعضای کادر فنی تیم  
ملی همچنان مشغول ریکاوری است. پیش از این گفته 
می شد با حضور آلکنو در تمرینات، سعید معروف هم به 
جمع سایر نفرات اضافه خواهد شد اما این اتفاق هم رخ 
نداد تا غیبت های کاپیتان در تمرینات تیم  ملی مشکوک 
شود. پس از حضور سرمربی تیم  ملی در ایران مقرر شد 
وی جلسه آنلاینی با لژیونرهای کشورمان از جمله میلاد 
عبادی پور و سیدمحمد موسوی داشته باشد اما نکته عجیب 
ماجرا این بود که آلکنو با معروف که در ایران اس��ت هم 
جلس��ه آنلاین برگزار کرد! با توجه به اینکه غیبت های 
کاپیتان در اردوی تیم  ملی کمی مشکوک شده است، امیر 
خوش خبر، سرپرست تیم  ملی در این باره اظهار داشت: 
سعید معروف مشغول انجام کارهای فیزیوتراپی زیر نظر 
سیامک افروزی خارج از فدراسیون است. آلکنو شخصا این 
فرصت را به معروف داده اما درباره زمان و حضور معروف 
در اردوها تصمیم گیری خواهیم کرد. موضوع دیگری که 
در این بین باید به آن اشاره کرد این است که معروف به 
عنوان کاپیتان و الگوی بازیکنان جوان تر بهتر است حتی 
روند درمانی اش را هم در قالب اردوی تیم  ملی س��پری 
کند؛ در غیر این صورت باید گفت مشکل چیزی غیر از 
روایتی است که مسؤولان اعلام می کنند. همچنین حتی 
اگر اظهارات اعضای کادر فنی درست باشد، باز هم معروف 
موظف اس��ت به عنوان بزرگ تر و کاپیتان هر چه زودتر 
خود را به جمع سایر ملی پوشان برساند و تافته جدا بافته 
نباشد. جواد کریمی، دیگر پاسور تیم  ملی والیبال ایران 
هم تا چند روز پیش درگیر مسابقات باشگاهی خود در 
لیگ بلژیک بود و بتازگی وارد ایران شد. با توجه به اینکه 
او حدود یک سال در ایران نبود، مدتی را استراحت خواهد 
کرد و پس از تست  دادن می تواند وارد اردو شود. در ادوار 
گذشته امیرمحمد فلاحت خواه پاسوری بود که معمولا به 
اردوی تیم  ملی دعوت می شد اما این بار اینگونه نشد و 
آلکنو در شرایطی که با کمبود پاسور روبه رو بود، از رسول 

نجفی برای حضور در اردو دعوت کرد. 
 

رفتارهای عجیب AFC ادامه دارد
کنفدراسیون فوتبال آس��یا از امضای قرارداد با یک 
ش��رکت اروپایی برای پخش مس��ابقات فوتبال آس��یا 

خبر داد. 
کنفدراس��یون فوتبال آسیا بالاترین سازمان فوتبالی 
قاره کهن در این فصل از لیگ قهرمانان آس��یا مش��کل 
بزرگی را برای تماش��اگران فوتبال در غرب آس��یا ایجاد 
کرده است. در حالی که 2 دور از مسابقات مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا 2021 می گذرد، هنوز مشکل پخش 
زنده در کش��ورهای عربی جز عربستان حل نشده است. 
در شرایط کرونایی تنها ایران و عربستان مسابقات لیگ 
قهرمان��ان آس��یا را در غرب پخش زنده می کنند و بقیه 

کشورها از دیدن زنده مسابقات محرومند. 
AFC به دلیل درخواست نامتعارف حق پخش برای 
مدت یک س��ال به ارزش 27 میلیون یورو باعث ش��ده 
ش��بکه های معتبر غرب آس��یا عقب نشینی کنند و این 
موجب شده بازی ها در اکثر کشورهای غرب آسیا پخش 
نشود. کنفدراسیون فوتبال آسیا هنوز مشکل درون قاره ای 
 »FANSEAT« را حل نکرده، از امضای قرارداد با شرکت
برای پخش زنده بازی های فوتبال آسیا در سطح داخلی 
و ملی در قاره اروپا و به صورت مش��خص در کشورهای 
فرانسه، پرتغال، نروژ، دانمارک، لوکزامبورگ، جمهوری 

چک، اسلواکی، مجارستان و بلژیک خبر داد.

اخبار

ورزشی
حمیدرضا گرشاسبی به دلیل کرونا در آی سی یو بستری شد

حمیدرضا گرشاسبی، مدیرعامل سابق پرسپولیس بر اثر ابتلا به کرونا و به دلیل وخامت حالش در یکی از بیمارستان های تهران بستری شد. یکی از نزدیکان 
او در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: بعد از ظهر روز دوشنبه وقتی حال آقای گرشاسبی نامناسب شد، او را به یکی از مراکز تصویر برداری منتقل کردیم و بعد 
از اسکن ریه مشخص شد درصدی از ریه او درگیر است که در ادامه با هماهنگی دکتر هاشمیان، در  آی سی یو یکی از بیمارستان های تهران بستری شد. 

  اس�تقلال پس از پیروزی پرگل مقابل الاهلی عربستان، مقابل 
الش�رطه عراق هم به پیروزی رس�ید. خیلی از هواداران و حتی 
کارشناس�ان این دیدار را س�خت تصور می کردند و شاید کمتر 
کسی  گمان می کرد اس�تقلال با ۳ گل برنده این بازی شود؛ نظر 

شما درباره این دیدار چیست؟
استقلال در بازی اول مقابل الاهلی عربستان استارت خوبی زد 
و به یک برد روحیه بخش دست یافت. تیم در بازی با الشرطه هم 
آماده بود و خوشبختانه اوایل بازی هم همه چیز به نفع استقلال 
ش��د و یک بازیکن از حریف اخراج ش��د. همین باعث شد روحیه 
استقلال بالاتر برود و روحیه عراقی ها تضعیف شود. تیم ما در ادامه 
بدون اینکه زیر فشار باشد توانست براحتی به ۳ گل برسد و بازی 

را به نفع خودش به پایان ببرد. 
  فرشید اسماعیلی بر خلاف بازی های نه  چندان خوبش در لیگ 
برتر، در هر ۲ دیدار برگزار شده در لیگ قهرمانان، خوش درخشید 

و یکی از مهره های تأثیرگذار تیم بود؛ بازی او را چطور دیدید؟
فرش��ید جزو باتجربه های اس��تقلال است. در چند سال اخیر 
بازی های پرنوس��انی انجام داده است؛ گاهی خوب و گاهی بد اما 
در بازی های آس��یایی توانسته از تجربه اش استفاده کند تا کمک 

حال تیم باشد. 
  میلیچ در هر ۲ دیدار در سمت راست به بازی گرفته شد و در 
هر ۲ دیدار هم زود تعویض شد؛ بهتر نیست این بازیکن در پست 

تخصصی خودش به بازی گرفته شود؟

فرهاد خواست که میلیچ به ایران بازگردد و از او هم درون 
زمین استفاده می کند. حالا که تیم نتیجه گرفته و همه بازیکنان 
تلاش کردند تیم به این 2 پیروزی دست پیدا کند، نمی شود 
ایراد گرفت و حتما کادر فنی کمبودی در سمت راست احساس 

کرده اند که او را در سمت راست به بازی گرفته اند.
   همیشه تیم های ما چه باشگاهی و چه ملی مقابل عراقی ها 
به مش�کل خورده بودند. استقلال همین فصل گذشته مقابل 
الشرطه به ۲ تساوی رسید. کمتر کسی فکر می کرد استقلال با 
این اختلاف گل به پیروزی دست یابد؛ اتفاق خوبی که سرانجام 

مقابل عراقی ها رقم خورد.
اگر از تیم عراقی بازیکن اخراج نمی ش��د، بازی پایاپایی را 

می دیدیم. البته اس��تقلال با روحی��ه ای که از بازی اول گرفته 
بود، مصمم شده بود این بازی را هم برنده از زمین خارج شود. 
خوشبختانه اتفاقات اول بازی هم به نفع استقلال رقم خورد. 

  اگر قرار باشد یک بازیکن را به عنوان ستاره این دیدار انتخاب 
کنید، کدام بازیکن خواهد بود؟

نمی ت��وان یک بازیکن را ب��ه عنوان س��تاره انتخاب کرد، 
 چ��را ک��ه از دروازه تا خط حمله هم��ه بازیکنان خوب عمل

کردند. 
  پیش از شروع بازی ها فکر می کردید استقلال در گروه مرگ 

صدرنشین شود آن هم با تفاضل گل مثبت ۶؟
این دو بازی واقعا س��خت بود و خدا را ش��کر آنچه ما پیش 
از بازی ها فکر می کردیم نشد. استقلال فعلا سرحال تر از بقیه 
تیم های گروهش اس��ت اما بازی با الدحیل می تواند یک بازی 
خطرناک باش��د. اگر بتوانیم به سلامت از آن عبور کنیم، ۵0 
درصد راه صعود را طی کرده ایم اما اگر شکس��ت بخوریم، در 

دیدارهای برگشت به مشکل خواهیم خورد. 
  فرهاد مجیدی در این فصل از کادر مجربی استفاده کرده که 

خیلی به او و تیمش کمک کرده است. 
معمولا با تغییر مربی یک ش��وکی به تیم وارد می شود که 
این ش��وک می تواند مثبت باش��د یا منفی. با آمدن مجیدی 
خدا را ش��کر تیم در لیگ ش��رایط بهتری دارد و در آسیا هم 
پیشرفت خوبی داشته اس��ت. کارهای تاکتیکی او و کادرش 

دارد دیده می شود.
   تیم ه�ای ایرانی تا به ای�ن جای کار خیلی خوب نتیجه 
گرفته اند و شکستی هم متحمل نشده اند؛ این فصل رقابت ها 

باز هم یک تیم ایرانی می تواند یک پای فینال باشد؟
۴ بازی دیگر مانده و راه درازی در پیش داریم که ممکن است 
اتفاقاتی هم در آن بیفتد اما خدا را شکر تیم های ایرانی خوب 
شروع کرده اند و امیدوارم خوب هم تمام کنند. در سال های اخیر 
مشکل خاصی مقابل تیم های غرب آسیا نداشته ایم و مشکل ما 
تیم های شرق آسیا هستند که فاصله زیادی بین ما و آنهاست. 
امیدوارم از این مرحله هم عبور کنیم و یقه شرقی ها را بگیریم 

و پس از مدت ها یک قهرمان از ایران داشته باشیم.

چهار شنبه اول اردیبهشت 1۴۰۰
وطن امروز     شماره ۳19۰

چرا باید به سوپر لیگ اروپا نه بگوییم؟

فوتبال علیه فوتبال
 شهاب همتی: مالکان 12 باشگاه بزرگ اروپایی برای درآمد زایی 
بیشتر دست به تشکیل سوپر لیگ زده اند و اعتقاد دارند حضور 
در چمپیونزلیگ و بازی در برابر تیم های کوچک بخش عظیمی از 
درآمد را نصیب باشگاه های کوچک می کند که آن درآمد به خاطر 
اعتبار حضور تیم های بزرگ در این جام است. فیفا و یوفا با تهدید 
این تیم ها به اخراج و کنار گذاشتن از لیگ های داخلی شان هم 
نتوانسته اند مانع پیوستن آنها به سوپر لیگ شوند و مسلما دلیل این 
پافشاری تیم ها درآمد بالای این لیگ است؛ درآمد وسوسه کننده 6 
میلیارد یورویی از حق پخش برای تیم ها و اینکه سوپر لیگ اروپا 
بودجه ۳/۵ میلیارد یورویی برای تیم های حاضر در این تورنمنت 
در نظر گرفته و تیم اول این لیگ به مبلغی نزدیک ۴00میلیون 
یورو دست می یابد که تقریبا 19 برابر جایزه تیم اول لالیگا است 
و علاوه بر آن تیم ها به محض قبول حضور در این تورنمنت ۳۵0 
میلیون یورو پول دریافت می کنند. اما این تغییرات بزرگ همراه 
خود صدماتی را به شاکله  فوتبال وارد می کند که در چند بخش 

مورد بررسی قرار می دهیم. 
درجه یک بودن در انحصار ■

قطعا تیم های حاضر در سوپر لیگ اروپا از تیم های درجه 
یک فوتبال اروپا هستند و با انجام این تورنمنت تمام نگاه ها 
معطوف این تیم ها می ش��ود. ش��اید اگر 1۵ سال پیش ایده 
تشکیل چنین لیگی مطرح می شد اسمی از تیم های سیتی 
و پاری��س ب��رای حضور در این لیگ برده نمی ش��د. طی این 
س��ال ها آنها خود را در جمع ب��زرگان و مدعیان فوتبال اروپا 

قرار دادند اما حالا با تشکیل چنین لیگی می توان گفت دیگر 
فرصتی برای دیده شدن تیم های نوپا که برای حضور در جمع 
 مدعیان تلاش می کنند مهیا نمی شود و به نحوی تعیین درجه

یک بودن تیم های اروپایی در انحصار تیم های حاضر در این لیگ 
است. حتی دیگر امکان رقابتی بین تیم های بزرگی که حاضر 
به شرکت در این لیگ نشدند با تیم های سوپر لیگ نیست و 

قیاسی نمی تواند صورت گیرد. 
شکاف مالی ■

درآمد بسیار بالای این لیگ 
باعث می شود تیم های حاضر 
در این تورنمنت از لحاظ مالی 
رش��د بالایی کنند و در روند 
بهبودشان بس��یار سریع تر از 
باقی تیم ه��ای دنیای فوتبال 
عمل کنند. قطعا شرایط مالی 

خ��وب این تورنمنت توانمندی تیم ها را در خرید بازیکن و 
پرورش اس��تعداد بازتر می گذارد و حتی از لحاظ تسهیلات 
و امکانات هم باز دس��ت بالاتر را دارند و طرف خطرناک تر 
آن، استفاده بخشی از این حجم پول کلان در کار های فاسد 
مانند سایت های شرط بندی، پولشویی و... است. این حجم 
نابراب��ری مالی در دنیای فوتب��ال، تیم های این تورنمنت را 
قوی تر و تیم های ضعیف را ضعیف تر می کند و با گذش��ت 

زمان این شکاف عمیق و عمیق تر می شود. 

هواداران کجای این تغییر هستند؟ ■
تقریب��ا می توان گفت بخش بزرگ��ی از تیم های پرطرفدار در 
سوپرلیگ حاضر خواهند بود اما نمی توان از بسیاری تیم های کوچک 
که در سراس��ر دنیا طرفداران خود را دارند صرف  نظر کرد. جمع 
کثیری از هواداران که درصد قابل توجهی هستند هواداران تیم های 
درجه 2 هستند. حتی طرفداران تیم های درجه 2 اروپا انگیزه های 
بسیاری برای درخشیدن در برابر 
غول های اروپ��ا دارند و از لحاظ 
روان��ی، امید به حض��ور در برابر 
تیم های بزرگ یکی از انگیزه های 
اصلی هواداران تیم های ضعیف تر 
است. هواداران تیم های کوچک 
حامی تیم خود هستند به امید 
اینکه روزی تیم خود را در کنار 
بزرگان فوتبال ببینند اما با این 
تورنمنت شانس تقابل این تیم ها با تیم های بزرگ به صفر می رسد. 
از طرفی برای طرفداران تیم های بزرگ تورنمنت سوپر لیگ هم، 
تقابل های مکرر با تیم های بزرگ در طول زمان به اتفاق عادی بدل 
می شود و هیجان و حساسیت این بازی ها رفته رفته از بین می رود. 

افت سطح فنی مربیان ■
بسیاری از مربیان کم تجربه تر با چالش قرار گرفتن در رقابت های 
بزرگ باشگاهی و رو به رو شدن با مربیان بزرگ، تجارب بالایی کسب 
می کنند و یک گام بلند در جهت ارتقای س��طح مربیگری خود 

برمی دارند. س��عی و خطا و آموختن از تاکتیک های آنان در یک 
تجربه واقعی، اثری چندین برابر دنبال کردن به صورت تئوریک 
دارد. اما با وقوع این تغییر باید شانس بالایی داشته باشند تا بتوانند 

با یک مربی بزرگ با چالش های تاکتیکی مواجه شوند. 
نادیده گرفتن اصل غفلت و شگفتی ■

در فوتبال بسیاری از لحظات به یادماندنی ثبت شده در ذهن 
م��ا به دلیل ش��گفتی و دور از انتظار ب��ودن نتیجه، رقم خورده 
است. بیشتر این رخداد ها توسط تیم های ضعیف تر و شوک به 
تیم ه��ای قوی تر رقم خورده و جذابیت های فوتبال را دوچندان 
کرده اس��ت و حالا با کمرنگ تر شدن حضور این تیم ها در این 
رقابت ها، قطعا بسیاری از لحظات قابل ثبت را از دست خواهیم 
داد و کمتر از شگفتی و توقف بزرگان خبر خواهیم شنید. پول 
هنگف��ت و افزایش درآم��د در این برهه زمانی که بس��یاری از 
باشگاه ها درگیر ضرر های مالی برای ویروس کرونا هستند قطعا 
وسوس��ه کننده اس��ت ولی جریان عظیم مالی به وجود آمده به 
روح پاک فوتبال و فیرپلی لطمه می زند. بس��یاری از احساسات 
را از بین می برد یا تغییر می دهد و بس��یاری انس��ان در پی این 
تصمیم نادیده گرفته می شوند، سهم جهان از فوتبال کمتر شده 
و حتی در س��لیقه نس��ل های آتی تاثیر بسزایی ایجاد می کند. 
حالا باید دید در ادامه این کش��مکش ها بین فیفا و مالکان چه 
پیش می آید. ممکن است توافقاتی حاصل شود و چمپیونزلیگ 
در فرم��ت جدی��د برگزار ش��ود و مالکان از موض��ع خود کوتاه 
بیاین��د یا اینک��ه به دنیای جدیدی از فوتبال اروپا وارد  ش��ویم.

به رغم نامه آخر دادگاه عالی ورزش به 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، شانس کمی 
برای پی��روزی ایران در دعوای میزبانی بحرین وجود دارد. 
فدراسیون فوتبال ایران با تاکید بر اینکه تصمیم میزبانی در 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و اعطای آن به بحرین از مجاری 
قانونی عبور نکرده و تصمیم ش��خصی دبیرکل  ای اف سی 
ویندسور جان است، اعتراض کرده و درخواست تجدیدنظر 

در میزبانی را دارد. 
با توجه به ش��رایط پیش رو، سال کرونایی و همچنین 
تقویم ش��لوغ مس��ابقات فوتبال در سراسر جهان، هرگونه 
تغییرات در این مس��یر می تواند به بهای س��نگینی برای 
برگزاری طبیعی رقابت ها بدل بش��ود. بنابراین این گمانه 
وجود دارد که دادگاه عالی ورزش با در نظر داش��تن اینکه 

رای به س��ود ایران، تاثیرات 
منفی زیادی بر انجام مسابقات 
خواهد گذاشت، این رای را با 
وجود حقی که ای��ران دارد، 

صادر نخواهد کرد. 
در حال حاضر تلاش تیم 
حقوق��ی فدراس��یون فوتبال 
برای دریافت دستور موقت از 
دادگاه عالی ورزش اس��ت که 

این دستور موقت به معنای تعویق مسابقات خواهد بود اما 
همانطور که گفته شد، از آنجا که سرنوشت ۴ تیم دیگر به این 
تصمیم وابسته است و موضوع فقط شامل بحرین نمی شود 
و البته با توجه به اینکه فیفادی بعدی ش��هریورماه اس��ت 

که احتم��الا زمان دور بعدی 
مسابقات خواهد بود، تعویق 
این رقابت ها رخ نخواهد داد. 

اما س��وال مهم این است 
ک��ه با وجود ای��ن نکات، چرا 
فدراس��یون  حقوق��ی  تی��م 
فوتب��ال ایران ای��ن پرونده را 
پیگیری می کند؟ آنها در پاسخ 
می گویند: حتی اگر میزبانی 
ایران در این رقابت ها که حق مس��لم ما بوده احقاق نشود، 
با این حال  ای اف س��ی عاقبت کار خود را خواهد چشید و 
این پروس��ه حقوقی حداقل این تاثیر را دارد که  ای اف سی 
در دوره بعدی و میزبانی های آینده، این چنین آسان درباره 

میزبانی ایران تصمیم گیری نکند. 
نکته ای که فدراسیون فوتبال در دعوی خود مدنظر قرار 
داده، نس��بت کرونایی بحرین ب��ا آمارهای جهانی، موضوع 
میزبانی ایران در ۳ بازی از ۴ بازی دور برگشت و همچنین 
موض��وع آب و هوا بوده که بحرین را تبدیل به یک میزبان 

ضعیف تر نسبت به شرایط نرمال، می کند. 
ت��ازه پرونده در مرحله ای اس��ت که دادگاه عالی ورزش 
از کنفدراس��یون فوتبال آسیا درباره دستور موقت استعلام 
گرفت��ه و اگر ۳ قاضی دادگاه عالی ورزش در نهایت به این 
نتیجه برسند که دستور موقت را صادر کنند، پیروزی حقوقی 
بزرگی برای فوتبال ایران رخ داده است اما با توجه به اثرات 
این رای و با وجود حق ایران، بعید است چنین تصمیمی از 

سوی CAS به طرفین دعوا ابلاغ شود.

سرنوشت شکایت ایران از میزبانی بحرین چه می شود؟

AFC مقابله با آرای
گزارش

]  مارکا   [

جنجال پیرامون سوپرلیگ ]   کوریره  [

فوراً بیرون بروید!
]  توتو اسپورت   [

نه به سوپرلیگ!
]  گاتزتا  [

آنها را متوقف کنید!
]  آ.اس  [

فوتبال خراب شده است

زه�ره فلاح زاده: نوع بازی تیم فرهاد مجیدی در این فصل 
یک تفاوت فاحش با ۲ فصل پیش که او هدایت استقلال را 
بر عهده گرفت، دارد؛ تفاوتی که باعث شد تیم او بازی های 
پرگل، با برنامه، چشم نواز و زیبایی را انجام دهد. دلیل این 
تفاوت حضور کادر مجرب در کنار او است. تیم فنی مجیدی 
از افراد باتجربه تشکیل شده که بخوبی توانسته اند استقلال 
دیگری را شکل و فرم دهند. فرهاد راهی را رفت که محمود 
فکری در استقلال نرفت. انتخاب بهترین ها برای حضور در 
کنار خود در کادر فنی، به او کمک کرده تا با اعتماد  به  نفس 
بالا روی نیمکت بنشیند و به این باور برسد که می شود در 
آس�یا هم آقایی کرد. »وطن ام�روز« درباره پیروزی پرگل 
استقلال مقابل الشرطه عراق و صدرنشینی در گروه مرگ 
آسیا با سیدعلی موسوی، پیشکسوت آبی ها گفت وگو کرد. 

سیدعلی موسوی در گفت و گو با »وطن امروز«  از دلایل پیروزی استقلال می گوید

شوک مثبت فرهاد


